

## Deltagare

Tobias Eklund	Operativt ansvarig
Anders Berggren	Ledamot
Tomas Stenberg	Ledamot
Malte Gustafsson	Koordinator

## Frånvarande

Ulla Peterson	Svemo Styrelse
---------------	----------------

### 1. **Mötets öppnande samt godkännande av dagordningen**

Tobias hälsade deltagarna välkomna och förklarade mötet öppnat.

### 2. **Val av protokollförare samt justerare**

Malte valdes till att skriva protokollet och Tobias Eklund valdes till justerare.

### 3. **Föregående protokoll**

Föregående protokoll gicks igenom, därefter lades det till handlingarna.

## 4. **Ärenden**

### 4.1 **VM/World Cup**

Bordlagt från föregående möte.

Snöskotersektionen tog del av listan med förare som tackat ja till deltagande på VM/World Cup.

Snöskotersektionen gick igenom budgeten och verksamhetsplanen som sattes inför säsongen. Snöskotersektionen beslutade att stå för VM/World Cup-licenserna till förarna. Sektionen kommer göra relevanta justeringar i budgeten och verksamhetsplanen som går i linje med beslutet.

### 4.2 **Uppdragsbeskrivning för Sektioner**

Bordlagt från föregående möte.

Snöskoterns kontaktperson i styrelsen fick förhinder till mötet och kunde inte delta i diskussionerna.

Sektionen kommer, tillsammans med koordinatören, att göra en sammanställning av olika punkter i dokumentet och därefter skicka in detta till Svemos Generalsekreterare innan deadline. Då det ska anges personer med särskilda ansvarsområden, kommer Snöskotersektionen komplettera med denna information så snart som möjligt efter Svemo Styrelse utsett Snöskotersektionen. Snöskotersektionens mandatperiod löper mellan 1 maj och 30 april.

---

#### 4.3 **Inkommen ansökan om återstartsstöd**

Snöskotersektionen tog del av inkommen ansökan om återstartsstöd. Sektionen tog del av informationen att en del av stödet redan beviljats från en central pott.

Snöskotersektionen beslutade att bevilja resterande del av ansökt stöd.

#### 4.4 **Angående redan beviljad ansökan om återstartsstöd**

Snöskotersektionen har tidigare beviljat en ansökan om återstartsstöd. Sektionen har nu även tagit del av informationen om att aktiviteten blivit inställd, trots beviljat stöd. Sektionen och koordinatören kommer föra en dialog med berörd förening om att genomföra aktiviteten 2024.

#### 4.5 **Nordiskt möte**

Snöskotersektionen kommer börja kolla på ett datum för det nordiska mötet. Det önskvärda är att mötet hålls på BRP:s fabrik i Rovaniemi, men sektionen kommer parallellt planera för att genomföra mötet i Sverige.

#### 4.6 **Möte med förare och arrangörer**

Snöskotersektionen planerar för ett preliminärt möte med förare och arrangörer, för att ta del av deras synpunkter från den gångna säsongen. Sektionen kommer även kolla på att genomföra en "kick-off" till hösten. Eventuella datum kring detta kommer att kommuniceras ut.

### 5. **Rapporter**

#### 5.1 **Förarlicensstatistik**

Snöskotersektionen tog del av licensstatistiken för mars månad. Sektionen kan i dagsläget se en liten minskning av licenserna jämfört med samma period förra året.

#### 5.2 **Ekonomi**

Snöskotersektionen tog del av den senaste kvartalsrapporten. Sektionen kan konstatera att ekonomin ser bra ut, även om alla kostnader relaterade till SM inte blivit bokförda än.

#### 5.3 **Säkerhet**

Anders Berggren lämnade en muntlig rapport kring vad som har diskuterats i säkerhetsrådet. Sammanfattningsvis gav en statusrapport på hur många förare som genomfört utbildningen Return to Race samt hur många som drabbats av hjärnskakning i de olika sporterna.

### 6. **Övrigt**

#### 6.1 **Kansliets semester under sommaren**

Snöskotersektionen tog del av kansliets semesterlista.

---

**6.2      Licenser för utländska förare i Sverige**

Snöskotersektionen har fått in en förfrågan kring vilken licens utländska förare behöver ha i Sverige. Snöskotersektionen vill förtydliga att det är upp till respektive lands nationsförbund att besluta om vilken licens som krävs för deltagande i andra länder.

**7.        Nästa möte**

Sektionsmöte                      Bestäms senare

**8.        Avslutning**

Tobias tackade deltagarna och avslutade mötet.

Vid Protokollet

Malte Gustafsson

2023-04-20

Protokollet justerat via e-post av

Tobias Eklund

2023-04-21